
FAU, Berg skole, 15.03.22, referat 

Deltakere; 1a, 1b, 1c, 2a, 2b, 3a, 3b, 3c, 4a, 4b, 4c, 5a, 5b, 5c, 6a, 6c, 7a, 7b og 7c.  

Alle klasser minus 2c var representert  

 

 
1: Velkommen og valg av referent 
Thomas 5B valgt til referent 
 

 

 
2: Info fra skolen v/rektor 

- Til høsten er det 51 barn som sogner til skolen og det har 
kommet inn 6 søknader til Berg utenfor skolekretsen. Det går 
mot 3 klasser. 

- Berg skole er påmeldt til 17.mai toget i byen. 
- Fotballbanen bak rødt bygg kan se ut til å trenge en 

rehabilitering, men på grunn av fortidsminner i bakken får man 
ikke gjøre skikkelige grunnarbeider. Tiltak vurderes fortløpende.  

- Det har vært en tøff start på året hvor man har hatt 47 ansatte 
smittet i årets to første måneder. De ansatte har stått på for å 
sikre at barna får undervisning.  

- Ukraina situasjonen forsøkes flettet inn i undervisningen.  
- Berg skole kan få mottaksklasser for flyktninger og det 

oppfordres til å inkludere barna når de kommer.  
- Skolen har etablert beredskapsplan i tilfelle spredning av 

atomnedfall og tilgangen på tilfluktsrom undersøkes.  
 

 

 
3: Godkjenne referat og agenda 
Referat og agenda finnes på skolens nettside under FAU.  
 

 
Godkjent 

 
4. Etablere 17. mai-komitéen.  
Da skolen var ny, ble første 17. mai arrangert av den eldste klassen på 
skolen som da var 3. klasse. På grunn av pandemien fikk ikke 3. klasse 
arrangere 17. mai i 2020. De som da gikk i 3. går nå i 5. og er de yngste 
som ikke har arrangert 17. mai og samtidig har erfaring som deltakere 
fra tidligere 17. mai-arrangementer. 
 
 
 

Fra 2022 er det 5. klasse 
som har ansvar for 17. 
mai på Berg skole. FAU 
representantene for 5-
trinn etablerer en 
arbeidsgruppe og tar 
initiativ til 
oppstartsmøte der 
foreldre med erfaringer 
fra 2019 inviteres. 
Oppstartsmøte bør skje 
snarlig.  
 

5: Informasjon fra undergruppene 
 
A: SUSNA:  
Intet nytt 
 
B: Trafikkgruppe 

 



Kort orientering om utbygging ved Tåsenhjemmet (Referat fra 
beboermøte tidligere sendt ut til FAU) og orientering om 
fotgjengeroverganger i Tåsenveien. 
Det oppfordres til at foreldre observerer både trafikk situasjoner i 
Tåsensveien og ved utbygging av Tåsenhjemmet og gir beskjed til 
Trafikkgruppen. 
Linda 
Thomas 
Morten 
 
C: Trivsel/digital:  
Har initiativ under temaet Barn/nettvett og Vold/Språkbruk under 
planlegging. Skal sjekke ut med lærere om det er noen av disse som kan 
samkjøres med aktuelle aktiviteter i skoens regi. 
7. Klasse får besøk av politiet som skal informere om netttvett og hva 
som er kriminelt. 
 
D: Berg skoles venner:  
Styret er konstituert og økonomien gjennomgått. Det er lite penger i 
kassa så man tenker på mulige aktiviteter til å få inn penger utover 17. 
mai arrangementet. 
 
E. Ungdomsskole:  
Engebråten for alle som i dag er på 7. trinn – og som opprinnelig sogner 
til Berg. Trinnet er informert gjennom Q&A og foreldremøte. 
 
F: Driftsstyret: 
I møtet ble budsjettet gjennomgått sammen med disponering av 
overskytende midler fra 2021. I tillegg ble det diskutert beredskap. 
 

 
8. Eventuelt: 
Det ble tatt opp problemstilling knyttet til tid til spising hvor 
anbefalingen er at det settes av 20 minutter og at det tilrettelegges for 
ro til å spise.  

 
 
Besluttet at saken tas 
direkte med skolen for å 
avklare 
problemstillingen. 
 
 

 

Kommende FAU-møter: 

 

PS: har redusert tiden med 30 minutter da vi har holdt oss godt innenfor en time så langt. 

 

Tirsdag 3. mai 2022, klokken 18.00 til 19.00 (i god tid før 17. mai, men ikke oddetallsuke)  

Tirsdag 7. juni 2022, klokken 18.00 til 19.00.  

 

Vi tar ikke møte i april på grunn av påsken som er midt i måneden. 

 


